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 Bestyrelsesmøde nr.6-2023 
Tid Mandag den 12.06 2023 – Kl. 18.30 
Sted Vi mødes i lokalet i kælderen – Under selskabslokalet 

Indgang fra søsiden 
Til stede Leif Jacobsen – LJ (Formand) 

Jytte Visby Gravesen – JG  
Ole Behrendt -OB   
Marianne Otte Nielsen – MN Referent 

Afbud Dorte Pernille Hansen – DH 
 

Fraværende Ingen 
 

 
 

Dagsorden:  
 
1. Konstituering af bestyrelse 

Formand: Leif Jacobsen 
Kassere: Ole Behrendt 
Referent: Marianne Otte Nielsen 
Bestyrelsesmedlem: Jytte Gravesen 
 
2. Forslag til Afdelingsmøde 28/8-2023 

Den samlede bestyrelse indsender forslag om at ændring af formandsvalg 
Der indsendes forslag fra bestyrelsen om at det cykelrum der er ved nummer 40 ændres i låsen, så 
de første sorte blokke kan bruge dette som cykelrum. Ved rundgang i afdeling 20 blev dette 
forslået af Tomas/Mads.  
Vi i bestyrelsen indsender forslag om at der monteres automatisk døråbner til de opgange hvor 
der opstår behov fremadrettet for dette. 
 
3. Beretning fra møde 8/6-2023 ang. nye beboerpjecer 

    

Afdelingsbestyrelsen for afdeling 20 
Nørresundby
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Leif og Ole har været til møde med Mads og Allan om de nye pjecer der er udarbejdet af 
administrationen. 
Velkomstfolder 
Husorden 
Vedligeholdelsesreglement 
Fin layout, det er overskueligt at finde div. punkter, men desværre er der nogle fejl i den, ex der er 
ikke installeret vaskemaskiner i nummer 64.  
Der mangler container til farligt affald. 
Der var fejl i husorden, de havde glemt at noteret at der ikke må bores/hammers om søndagen, 
dette tilrettes inden den sendes ud.  
Der er konstateret at der under punkt 28. i husorden er flere uoverensstemmelse iforhold til det 
som boligselskabet lover, og det som udføres af rengøring i trappeopgang/vindues polering ( iflg 
husorden skal dette gøres indvendig 1 gang om måneden) er det muligt at administrationen følger 
op på dette?  
 
4. Besked fra Dorte 

Dorte er sygemeldt indtil afdelingsmøde i August.  
Dorte har valgt at udtræde af bestyrelsen til afdelingsmødet i August. 
 
5.Beretning fra Jytte om Malmøtur 

Det har været en spændende og lærerig tur til Malmø, hvor der blev kigget på en masse forskellige 
arkitekturer. 
Interessant at der var områder med bebyggelse hvor der ikke måtte kører biler, det gav en rolig 
atmosfære.  
 
6. Forslag til aktiviteter i afd. 20 

Vi som bestyrelse har talt om at undersøge på afdelingsmødet om der er interesse for at afholde 
loppemarked når der er kommet en ny bestyrelse i afdelingen.  
Dette sendes ind som på punkt til dagsorden. 
 
7. Dato for næste bestyrelsesmøder 

Mandag 10/7-2023 kl.13.00 
 
8. Evt. 

Er der mulighed for adgang til det trådløse wi-fi? Så kan referat sendes med det samme fra 
mødet?? 
 
9. Godkendelse af referat 06-2023 

Referat er godkendt af bestyrelsen på mødet.  
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For referat – Marianne Otte  


